
 

 

Skolebestyrelsesmøde Randersgades skole   
01.11.2022 kl. 17.00 – 19.00 
O=Orientering 
D=Drøftelse 
B=Beslutning/udtalelse 

Mødedeltagere: 
 
Simon Pedersen (SP), forældrerepræsentant 
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 
Søren Bache, forældrerepræsentant 
Christian Mønsted Tandrup, forældrerepræsentant 
Louise Oppfeldt-Jackson, forældrerepræsentant 
Ellen Ingerslev Kristensen, forældrerepræsentant 
Ulla Jon Jørgensen, forældrerepræsentant 
Bo Kristian Haue (BHK), forældrerepræsentant-suppleant 
 
Christina Rinaldo (CR), Lærer, medarbejderrepræsentant 
Tine Johansen (TJ), KKFO, medarbejderrepræsentant 
Aya og Emma, Elevrådsrepræsentanter 
  
Lotte la Cour Thomsen (LL), ledelsesrepræsentant 
Magnus Udam (MU), ledelsesrepræsentant 
Jesper Lysgaard (JL), ledelsesrepræsentant + referent 

 Afbud:  
 
Christina Rinaldo (CR), Lærer, medarbejderrepræsentant 
Søren Bache, forældrerepræsentant 
Bo Kristian Haue (BHK), forældrerepræsentant-suppleant 
 
Aya og Emma, elevrådsrepræsentanter 
 
 
 

Vedhæftet – bedes læst 
inden mødet 

- Referat 
- Velkommen i skolebestyrelsen (tilsendt september 

2022), læs side 9-10 
- Eksempel på princip vedtaget 2021 
- Udkast til Forretningsorden (tilsendt september 

2022) 
- Mail med link fra Søren Bache 
- Beskrivelse af Københavns Kommunes KKFO 

 

Punkt 1 5 min. 
B 

Godkendelse af dagsorden  SP 

Referat:  
Punkt 7b udgår da det i første omgang skal drøftes i forældrerådet i KKFO.  



Herudover godkendes dagsordenen.  
 

 

Punkt 2 5 min. 
B 

Godkendelse af referat 
 

SP 

Se vedhæftet referat  

Referat: 
Teksten omkring forældrerådsmøder ændres, hvorfor referatet godkendes på 
næstkommende møde.    

 

Punkt 3 15 min. 
O 

Nyt fra medarbejdere og elevråd CR/TJ/Elevråd 

Referat: 
 
Nyt fra medarbejderne: 
BU har udarbejdet en række nedslagspunkter, der skal indgå i den nye skoleplan.  
 
Nyt fra elevrådet: 
Elevrådet har dags dato afholdt møde, hvor juleklippedagen har haft fokus.  
Der laves konkurrencer til denne dag.  
Ledelsen er på baggrund af henvendelse fra elevrådet i gang med at undersøge 
muligheden for at omstrukturere rengøringen af toiletterne, så eleverne i højere grad 
kan opleve rene toiletter.  
 
Nyt fra KKFO: 
Der har netop været afholdt en succesfuld halloween-fest.  
Julen og julegaver er et fokus i den kommende tid.  

 
 

Punkt 4 15 min. 
O 

Nyt fra ledelsen LL 

Skole og KKFO 
Personale - sygefravær 
Projekter 
Årsplaner og ugeplaner 
Referat: 
 
Vi har afholdt en helt fantastisk motionsdag med super god stemning.  
 
Der er blevet lavet om i affaldssorteringen i klasserne. Personalet har haft kursus i 
dette, og klasserne får også besøg, hvor de får information mm.  
 
Skolen har haft besøg af TagTomat med henblik på, at gøre skolegården mere grøn 
og skøn. Der er lavet en plan for dette. Der skal muligvis søges fonde til finansieringen.  
Der er plantet Vild-vin langs bygningen ud til Randersgades Skole.  
 



Ledelsen følger løbende med i uge- og årsplaner, og det er godt ud.  
Kortidsfraværet er faldende. Vi har to medarbejdere, der stopper på skolen til nytår, 
men er langtidsfraværende. Herudover har vi en enkelt medarbejder, der har været 
fraværende i en længere periode.  
Der har været afholdt en pædagogisk aften med fokus på det gode arbejdsmiljø, og 
der skal arbejdes videre med dette.  
 
 

 

Punkt 5 10 min. 
O/D 

Økonomi LL 

3. prognose fremlægges 

Referat: 
 
Skolen har fået en ny økonomikonsulent.  
Prognosen siger pt et underskud på ca. 770.000 kroner. Økonomirapporten 
eftersendes til bestyrelsen efter mødet.  
 

Punkt 6 25 min. 
D/B 

Forretningsorden SP 

Forretningsordenens ændringer diskuteres og den rettes til – der besluttes på mødet. 
Alle bedes sætte sig ind i det tilsendte materiale. 
Referat: 
Der blevet givet inputs til rettelser til dele forretningsordenen, hvilket udskyder at der 
kan tages en beslutning om godkendelse af forretningsordenen. Herudover blev 
bestyrelsen enige om rettelser til det udsendte.  
 
På den baggrund er forretningsordenen på dagsordenen til næste møde, hvor den 
forventes godkendt.  
 

 
 

Punkt 7 30 min. 
O/D 

Principper  SP/Søren/Magnus 

a. Hvordan skal vi fremadrettet arbejde med principper? SP 
b. ”Princip for KKFO’ens virksomhed” – til orientering og gennemgang 

 
Referat: 

a) Lotte og Simon indskriver principperne og arbejdet med disse et årshjulet. 
Herudover var der en drøftelse af processerne omkring arbejdet med 
principperne, hvor det er vigtigt at indtænke interessenter.  

b) Punktet udgår – se godkendelse af dagsordenen.  
 

Punkt 8 5 min. 
O/B 

Skolens ferieplan LL 



Referat: 
Skolen følger kommunens ferieplan og den kan findes på skolens hjemmeside.  
Bestyrelsen godkender ferieplanen for 2022/23.  
 
Punkt 9 5 min. 

B 
Dialogmøde med BUU 10. november SP 

Hvem tager afsted og har vi noget på hjertet? 
 

Referat: 
Mette deltager.  

 

Punkt 10 5 min. 
O 

Evt. SP 

Tage billeder af dem der mangler. 
 
Referat: 
 
 
 
Simon deltager 8. november i bydelsmødet.  
 
Punkter til næste møde: 

• Møderækken tages op til drøftelse på et kommende møde.  
 

• Der skal på næste bestyrelsesmøde vælges en næstforperson. Mette stiller op.  
 

• På næste møde godkendes ferieplanen for 2023/24.  
 

• Status fra dialogmødet 
 


